
U TOKU IZRADA PROJEKTA SANACIJE SAOBRAĆAJNICE DANILOVGRAD-

MARKOVINA 

 

 

Da je poboljšanje saobraćajne infrastrukture među najvažnijim prioritetima u radu 

lokalne uprave potvrđuje činjenica da se iz godine u godinu ulažu sve veća 

materijalna i finansijska sredstva kako bi se izgradili novi i sanirali postojeći putevi 

u bjelopavlićkoj ravnici i Katunskoj nahiji. 

Predsjednica Zorica Kovačević i predsjednik Skupštine opštine Zorana Boškovića 

održali su sastanak sa direktorom firme ,,Građevinski nadzor i laboratorijska 

ispitivanja” Radomirom Vuksanovićem i projektantom Goranom Jelićem, obzirom 

da će oni rukovoditi izradom projektne dokumentacije za izgradnju regionalnog 

puta Danilovgrad - Čevo, tačnije dionice koja se u dužini od 16 kilometara proteže 

od grada na Zeti do Markovine a po osnovu Ugovora zaključenog sa Direkcijom za 

saobraćaj ispred Ministarstva saobraćaja. 



Trenutno radimo na izradi geodetske podloge, a zatim slijede geotehnološka 

istraživanja kako bi se kompletirala projektna dokumentacija, sve u dogovoru sa 

predstavnicima Katunske nahije, rekao je Jelić i dodao da će postojeći put imati 

dvije kolovozne trake širine 3,25 metara sa ivičnim elementima, to jest bankinama 

i bermama. Za predsjednicu Opštine Zoricu Kovačević kao i za građane koji 

gravitiraju ovim putnim pravcem  ovo je izuzetno značajna investicija koja će, 

nakon sanacije, kako je kazala, najstarije džade, boljom komunikacijom doprinijeti 

povratku građana svome kraju i zadovoljiti njihove davno izražene želje. 

Radovi na izradi projekta treba da budu završeni do kraja sledeće godine čime se 

stiču uslovi za početak na rekonstrukciji navedene putne dionice. 

 


